
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE DOMSTENS IK  
 

 
 
Datum:  2015-09-16 
Plats:  Bygatan 70A 
Deltagare:  Ann-Mari Svedin 
 Ulrika Görefält 

Jenny Stendahl 
Madeleine Nilzon 
Johan Hesoun 
Lisa Ohlander 

 Erik Gustafsson 
 
1. Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna till verksamhetsårets första 
 Styrelsemöte, speciellt samtliga nya styrelsemedlemmar. 
 
2. Föreliggande dagordning godkändes. Till protokollförare utsågs Erik Gustafsson. 
 
3. Genomgång av föregående protokoll. 

 Inget att rapportera eller åtgärda. 
 
4. Kort genomgång Årsmötet 26/9. 
 Protokollet för mötet finns på domsten.nu 
 
5. Presentation av den nya styrelsen. 
 Ordförande 2 år  Erik Gustafsson 
 Kassör 2 år  Ann-Mari Svedin 
 Sekr 1 år   Boel P Rosenqvist 
 Ledamot 1 år  Ulrika Görefält 
 Ledamöter på 2 år Elisabeth Olander 
    Ninni LIndertz 
    Jenny Stendahl 
    Madeleine Nilzon 
    Johan Hesoun 
  
 Till revisorer valdes på årsmötet Claes Ekman och Ingvar Frost. 
 Till firmatecknare utsågs ordf Erik Gustafsson och kassör Annmari Svedin var för sig. 
 
6. Fastställande av höstarrangemangen 2015. 

 Tennisbanor 4/10 kl 11.00. Stängning av banorna. 

  Ansvariga: Erik, Johan 

 AfterWork 23/10 OBS!! 16/10 upptaget. Bekräfta att det fungerar. För hela 

familjen. På denna AW tas reda på om intresset för ytterligare ett AW i 

tex slutet november. 

  Ansvariga: Ulrika, Madeleine 

 Lucia 13/12 kl 16.00. Träning 19/11, 26/11, 3/12 kl 17-18. 

  Ansvarig: Ulrika, Jenny? 

 Isåkning  17/1 2016 kl 11.00- på åkerdammen mittemot Tallskogen, östra sidan 

   om 111:an. 

  Ansvariga: Lisa?, Ninni? 
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 Möte beslutade att avvakta och besluta om Halloweenkväll till 2016. 

 
7. Utskick Höstbrevet. 

Sammanställs av Erik. Vänligen kontrollera tider och annat i pkt 5. och återkom till Erik 

om något felaktigt. Brevet klart senast 24/9. Utdelning helgen därefter. Ann-Marie ordnar 

distributör. 

 

8. Övriga frågor. 

 Kassarapport: Behållningen uppgår till 213 510kr. 

Mötet beslutade att ta reda på renoveringsbehovet av ”gröna” tennisbanan eventuellt 

ombyggnad till enklare multiarena. 

Bänkarna vid grusplanen behöver renoveras. Vattenspridaren vi grusplanen behöver 

repareras. Ann-Marie ber Tommy Tuvesson se över detta och åtgärda eller ombesörja 

annan person som kan utföra. 

   

9. 21 okt 19.00 hos Madeleine Nilzon, Bygatan 58 

 
10. Mötet avslutades. 

 
 
________________________________________   
Protokollförare/Erik Gustafsson 


